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4TH
ICMRA 2021
Call for Papers
2021 4th International Conference on Mechatronics, Robotics
and Automation 

O C T O B E R  2 2 - 2 4 ,  2 0 2 1  
Z H A N J I A N G ,  C H I N A

ICMRA 2021 ----- The conference will be held during October 22-24, 2021 at Guangdong               
Ocean University, Zhanjiang, China. ICMRA 2021 is sponsored by Guangdong Ocean
University and Beijing Institute of Control Robots and Intelligent Technology (BICRI).
Publication ---- All full papers accepted by ICMRA 2021 will be published into ICMRA 2021
Conference Proceedings.

Submission Deadline ---- June 1st, 2021

Call for Papers ---- Intelligent mechatronics, robotics, AI, biomimetics, automation and
control systems... 
More topics, please visit: http://www.icmra.org/cfp.html
Online Submission Channel ---- http://www.easychair.org/conferences/?conf=icmra2021
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4TH
ICMRA 2021
Call for Papers
2021年第四届机电、机器⼈与⾃动化国际会议

2 0 2 1年 1 0⽉ 2 2 - 2 4⽇
中国 ·  湛江 ·  ⼴东海洋⼤学

会议简介 ----- 2021第四届机电、机器⼈与⾃动化国际会议(ICMRA 2021)将于2021年10⽉22-
24⽇在中国-湛江-⼴东海洋⼤学举⾏。会议由⼴东海洋⼤学和中科控机智能科技研究院联合
主办.

论⽂集出版 ---- 所有被录⽤的论⽂将被收录到ICMRA 2021 会议论⽂集中。

投稿截⽌⽇ ---- 2021年6⽉1⽇

征稿主题 ---- 智能机电、机器⼈、⼈⼯智能、仿⽣学、⼯业⾃动化及控制系统建模和仿真……
更多主题，请访问: http://www.icmra.org/cfp.html

在线投稿链接---- http://www.easychair.org/conferences/?conf=icmra2021
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